
Rondvraag
Commissievergadering Ruimte, Economie en Financiën d.d. 16 juni 2022

Inleiding:

Er bestaat onduidelijkheid over de status waarin het proces rond Motorcross 
Vereniging “Mac Bedaf” verkeerd.
Gewoon Uden wil weten wat de stand van zaken is in dit dossier.

Vragen:

1. Kan er wekelijks worden getraind?
2. Kunnen er wedstrijden worden georganiseerd en zo ja hoe vaak per jaar?
3. Mac Bedaf heeft eerder aangegeven als eerste elektrisch te willen crossen, hoe 

verhoud zich dit  tot de huidige vergunning?
4. Ook crossmotoren zijn veel stiller geworden. Er kan nog nauwelijks sprake zijn 

van geluidsoverlast is dit reden voor een nieuw ijkpunt?

Kortom hoe staande zaken ervoor?

Ondertekening:
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